
Protokół Nr LXVIII/68/18

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 16  lipca  2018  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 19 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pani Gabriela Urbańska, Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Renata Wiatrowska – Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście.

Ad. 1

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych.

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 czerwca 2018 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:      

a) zmiany Uchwały Nr LXII/522/18 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 kwietnia 2018

roku  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi

Staszowskiemu – projekt nr 564/18,

b)  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej  Powiatowi  Staszowskiemu  –

projekt nr 565/18,

c)  wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2018 rok – projekt  nr

566/18,

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 –

projekt nr 567/18.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- informacja z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji w dniu 6 czerwca 2018

r.
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6. Zamknięcie obrad sesji.

Radni nie zgłosili uwag, wniosków do powyższego porządku obrad i zatwierdzili go jednogłośnie

(obecnych było 19 radnych).

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu nr LXVII/67/18 z sesji z dnia  26 czerwca 2018 roku i przyjęli

go  jednomyślnie (obecnych było 18 radnych).

Ad. 3 a

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  LXII/522/18  Rady  Miejskiej

w Staszowie z dnia 30 kwietnia 2018 roku w sprawie udzielenia przez Gminę Staszów pomocy

finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 564/18.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/544/18

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 b

Pan Grzegorz Klimek zapoznał z projektem uchwały w sprawie  udzielenia przez Gminę Staszów

pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 565/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/545/18

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 c

Pani Renata Wiatrowska – Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego odczytała projekt uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2018 rok – projekt nr

566/18.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 16 głosach za i  2 głosach wstrzymujących się (obecnych było 18 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/546/18

(w załączeniu do protokołu). 
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Ad. 3 d

Pani Renata Wiatrowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2018 – 2029 – projekt nr 567/18.

Radni nie zgłosili pytań.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr LXVIII/547/18

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 4

Interpelacje radnych.

Radny  Tomasz  Otrębski  ponowił  interpelację  w  sprawie  braku  odpowiedzi  ze  strony

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach w sprawie wykonania przejścia  dla

pieszych na ul. Kolejowej w Staszowie w rejonie skrzyżowania ulic: Kolejowa – Zielona Dolina.

Ponadto zgłosił  kwestię dokonania przycinki gałęzi drzew zwisających na chodniki usytuowane

przy ul. Komisji Edukacji Narodowej w Staszowie. 

Ad. 5

Radny  Jacek  Maruszewski  zwrócił  się  do  Burmistrza  o  udzielenie  informacji  w  zakresie

planowanego zakupu pojazdu bojowego dla jednostki OSP Oględów. Radny nadmienił, iż wśród

mieszkańców  krążą  odmienne  zdania,  co  do  jego  zakupu.  Poprosił  Burmistrza  o  stanowisko

w poruszonej kwestii.

W pierwszej kolejności Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć przedłożył Wysokiej

Radzie informację z  realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji w dniu 6 czerwca 2018

roku (w załączeniu do protokołu). Następnie odniósł się do interpelacji zgłoszonej przez radnego

Tomasza Otrębskiego w zakresie braku odpowiedzi ŚZDW w Kielcach na interpelację w sprawie

wykonania przejścia  dla  pieszych na ul.  Kolejowej  w Staszowie i  poinformował,  iż  w sytuacji

zajęcia  stanowiska przez powyższy organ,  tut.  Urząd niezwłocznie przekaże ustalenia radnemu.

W sprawie dokonania przycinki gałęzi drzew zwisających na chodnik usytuowany przy ul. KEN

w Staszowie  wyjaśnił,  iż  zostanie  dokonany przegląd  terenu,  jak  również  sprawdzona  kwestia

własności  gruntu,  na  których  usytuowane  są  drzewa  wymagające  zabiegów  pielęgnacyjnych.

W  zakresie  zapytania  radnego  Jacka  Maruszewskiego  potwierdził,  iż  planowany  jest  zakup

samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP Oględów. Następnie przypomniał, iż przedmiotowe

zadanie zostało wpisane do budżetu gminy i został złożony wniosek na uzyskanie dofinansowania

na jego zakup.  Obecnie oczekują na potwierdzenie otrzymania dofinansowania. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.
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Ad. 6

Pan Dominik  Rożek –  Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie  podziękował  za  udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 1430 do godz: 1500.               Przewodniczący

                   Rady Miejskiej w Staszowie

Protokołowała:                  ( - ) Dominik Rożek
                         

 A. Janicka  
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